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Referat 

DH Aalborg FU møde 

5. april 2016  

kl. 13.00 – 16.00 

”Trekanten” Sebbersundvej 2 a, 9220 Aalborg SØ 

Lokale 3 

Udsendt den 11. april 2016 

 

1. Valg af ordstyrer - Palle 
 

2. Valg af referent - Louise 
 

3. Godkendelse af dagsordenen - godkendt 
 

4. Godkendelse af referat - Godkendt 
 

5. Konstituering - 
a. Valg af næstformand - Birthe 
b. Valg af sekretær – Agnete 
c. Valg af referent - Louise 
d. Valg af økonomiansvarlig - Palle 
e. Valg af webredaktør – Steffen/Louise 

 
6. Orientering om organisatoriske forhold 

a. Vedtægter – se hjemmesiden 
b. Forretningsorden – se hjemmesiden 
c. Afdelingshåndbog – se hjemmesiden 
d. Kørselsgodtgørelse – se hjemmesiden 
e. Politikker – se hjemmesiden 
f. DH Aalborgs hjemmeside, mailserver og Facebook side 
g. Handlingsplan 2016 – Godkendt og ses på hjemmesiden 

 
7. Beslutninger vedrørende organisatoriske forhold 

a. Fordeling af opgaver – Se pkt. 5 Mailserver: Formanden 
tjekker denne ca. hver anden dag og videresender, hvad der 
måtte ligge. Formanden ønsker aflastning. Opgaven ligger 
naturligt hos sekretæren. Nete påtager sig opgaven. 

b. Mødekalender /-sted – FU stadfæster møderækken for 
2016. 
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c. Forplejning af FU møder og Handicapforumsmøder – FU 
stadfæstes. Handicapforumsmøde har få deltagere, forplej-
ning arrangeres ad hoc af Ulla. 

d. Økonomi – FU orienteres om CVR-nr og bankkonto. Hvis 
man får nyt kontonummer, skal kassereren have besked. 
Der fastholdes en kvartalsvis afregning af personlige udlæg. 

 
8. Økonomi – saldo som sidst minus 1.600,- 

 
9.  Handlingsplan 2016, herunder kurser – FN’s konvention og DH 

Begynderkursus. Ulla undersøger muligheden for et kursus om 
 FN’s Handicapkonvention. Asghar kontakter DH om muligheden 
for at arrangere DH Begynderkursus. Louise kontakter DH Aal-
 borg’s Bestyrelsen og undersøger, hvor mange interesserede 
der kunne være til et sådant DH Begynderkursus. 
 
 Forslag til oplæg til næste bestyrelsesmøde den 17. august 2016 
– Birthe undersøger mulige emner og oplægsholdere. 
 
Birthe deltager i SL-møde hos FOA om omoprioriteringsbidraget 
på vegne af formanden. 
 
FU vedtog ikke at deltage i Mangfoldighedsdagen. 
 
Henvendelse fra Rie Rebecka Hedenborg, ADHD-Øst kreds 
Roskilde – fordeling mellem fysisk og psykisk handicappede børn 
i   kommunens handicapkørselsordning. Sagen tages med i Han-
dicaprådet – Ulla sender svar til Rie Hedenborg. 
 

10. Årsmøde 2016 – FU var enig om, at det var et godt Årsmøde 
med engagement og diskussion blandt deltagerne. 

 
11. Hjerneskadeforeningens spørgsmål til Årshjulet og DH repræsen-

tanter (mails fra Jan Jensen fremsendt af Ulla til FU 28/3) – For-
manden sender svar til Jan Jensen om at søge oplysninger på 
DH Aalborg’s hjemmeside. 
 

12. Hjerneskadeforeningens forslag på beskæftigelsesområdet – 
Henvendelsen blev drøftet i FU, og det blev besluttet, at Hjerne
 skadeforeningen opfordres til at fortsætte det gode arbejde og 
rette henvendelse til Hjerneskadeforeningen. 

 
13. Forårsmesse 2016 – Der er styr på det praktiske – Ulla har købt 

blomster, øvrige materiale er klar. Palle garanterede, at folderen 
ville ligge klar fra trykkeriet.  
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14. Politiske sager til drøftelse – Intet. 

 
15.  Handicaprådet – Formanden efterlyser lidt sparring og hjælp til 

sager, der behandles i Handicaprådet. Anders mener ikke, DH 
hæn- 
ger i bremsen trods det, at det til tider halter lidt med tilbage-
 meldingerne. Lige aktuelt fylder de økonomiske sager og drøftel-
ser meget. Næste Handicapforumsmøde er flyttet til senere 
samme dag på grund af debatmødet med Thorkild Olesen og Or-
la Hav. 

 
16. Gensidig orientering samt tilbagemeldinger på deltagelse som 

DH repræsentant –  
           Orientering fra deltagelse i Det regionale kontaktforum om Han-

dicap den 21.marts - Anders, Birthe og Steffen deltog. Anders 
orienterede. Der gøres meget for at informere bl.a. om ledsager-
ordningen og sygefravær indenfor området.  
  
Orientering fra møde i Dialogforum (KKR) den 4.april (Anders) 
 Forslag om temadag eller muligheden for at ændre formen for 
Rammeaftaler. Beslutningen blev, at der i år afholdes både te-
madag med overskriften Socioøkonomiske virksomheder og at 
 KKR-sekretariatet også arbejder med udvikling af andre måder 
(en ’gentænkning’) af udarbejdelse af rammeaftaler.  
  
Sidste års temadag blev evalueret og vurderet som OK. Anders 
har efterfølgende bedt om en uddybning af KKR’s overvejelser af 
konsekvenserne af de besluttede takstnedsættelser for de kom-
mende år, gerne set i sammenhæng med det pålagte ompriorite-
ringsbidrag. Formanden har lovet at vende tilbage med et svar 
senere. 
 
 DH havde – på baggrund af de tragiske begiveheder i psykiatrien 
bedt om at få en drøftelse af dette på mødet. Denne endte med 
at Sekretariatet vil arbejde videre med problemstillingen både re-
gionalt (RN) 0g centralt (KL og Danske regioner). DH bliver selv-
følgelig orienteret om det videre arbejde. 
 
 Steffen orienterede om konference om Fremtidens Velfærdspoli-
tik, hvor han, Ulla og Birthe deltog. Der er kommet referat og de 
input fra Bord 5 – Steffen og Birthe – og bord 8 er fint kommet 
med.  
 



 4 

 Birthe var med til sidste møde i botilbudsgruppen under Projekt 
Udvikling og Omstilling. Det forløb godt. Sidste møde i bostøt-
tegruppen er også løbet af staben (Ulla). 
 
 Med hensyn til Værdighedsmilliarden – intet på nær ét af DH 
Aalborgs input er kommet med. Ulla har gjort opmærksom på 
dette over for Rådmanden. Desværre kunne emnet ikke diskute-
res på det aftalte Handicapforumsmøde, da ingen meldte sig til 
mødet. Der skal ses på DH forslagene, når Indsatskataloget skal 
høres i Handicaprådet. 

 
17. Eventuelt – Birthe opfordrede FU til at komme med input til op-

lægsholder til Bestyrelsesmødet til august – Ulla foreslog Anke-
styrelsen.  

 
TAK for endnu et godt møde. 


